
 

Minnesateckningar 
Teknisk Fysiks ledningsgrupp 
Maria Hamrin, PA 

 

2024-04-10 
Sid 1 (3)  

 

Minnesanteckningar:  
TF:s ledningsgruppsmöte 2024-04-10 

Närvarande: Maria Hamrin 
Krister Wiklund 
Rasmus Öberg 
Carolina Näslund 
Isabelle Olsson 
Linus Martin 
Ellie Nordfelt 

Notera: Ansvarig person har (i flesta fall) markerats med fet stil nedan. 
 

1. Nästa möte: Det blir vårt stormöte som amanuenserna sammankallar till. Mötet måste 
hållas innan juni. 

2. Vi diskuterade anteckningarna från förra mötet: 

a. Martins exjobbspitchar: Vi ber Nils följa upp ärendet.  

b. Linus: LaTeX-rapportskrivning: Jesper E jobbar. Blir till sommaren. 

c. Krister: Automatutskick av avgångs- resp. exjobbsenkäten från program-
canvas?  

d. Krister: Följer upp frågan om klädskåp. 

e. Maria: Bjuder in Jens till ett ledningsgruppsmöte till hösten. 

f. Isabelle. Ska maila TF-studenter med tips om att gå med i Girls in STEM. 

g. Ellie gick igenom resultat av besöksstatistiken på webben. Ellie mailar 
oss presentationen samt prioriterat förslag på vad som behöver göras 
med webben: Ellie berättar att vår hemsida kan komma högre upp i 
besöksstatistiken om vi gör om ingångssidor till vår webb. 

h. Någon: Hur skickar vi hejdå från oss till nya alumner? 

i. Isabelle sammanställer var alumner jobbar (t.ex. word cloud) och ger 
underlag till Ellie som publicerar på tekniskfysik.se 

3. Studievägledning, nyckeltal, exjobb etc. Carro meddelar:  

a. Processen för dispensprövning inför Klassisk mekanik. Ungefär lika många 
studenter som i fjol påverkades. 

b. Idag har vi 54+8 förstahandsansökningar. 

c. Carro ska vara sjukskriven ett ta framöver och hon informerade om vilka som tar 
över hennes uppgifter under tiden.  

4. Aspekter av ”sen”:  
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a. Vi beslöt att TF ska vara öppen för ”sen anmälan” efter deadline 15 april. Maria 
Meddelar Staffan. 

b. Vi beslöt att TF på försök (pilottest) ska vara stängd för ansökan till ”senare del” 
ht 2025 (fakulteten frågar om detta sannolikt tidigt nu i höst) men öppen vt 2026. 

5. Krister informerar om konsekvenser när kursen AI-grunder försvinner från UP. Krister 
ska undersöka vidare om det blir ännu fler konsekvenser. ML in Physics börjar ht 2025 
och Radiofysik har en kurs i ML (som överlappar med en från CS). Radiofysiks kurs har 
lägre förkunskapskrav. 

6. Överlämningen till nya amanuenser är jätteviktig.  

a. Amanuenser maila PAs med tips på vad de tycker vi kan göra för att göra 
överlämningen bättre. 

b. Ellie och fjolårets IT-Henrik ska under sommaren göra ett projekt där de 
effektiviserar rutinerna för IT-amanuens framöver. 

c. Lisa och Jesper ska bemannas på timmar för att på liknande vis stötta förbättring 
av kvalitets- resp. samverkansamanuensposterna. 

7. Enkäter:  

a. Alumnenkät: Rasmus kommer snart skicka ett förslag. 

b. Exjobbsenkät:  Nils kommer snart skicka ett förslag. 

c. Avgångsenkäten: Ellie mailar över länken till redigerbar enkät. 

8. Isabelle: kollar upp att det går framåt mad alumnringningen. Isabelle märker upp 
amanuenstelefonen så att den inte kopplas in i fel uttag. 

9. Krister informerade om statusen på Digital fysik och Grön teknik. 

10. AI och rapportskrivning: Magnus har tagit fram en presentation för Våg-kursen som också 
behandlar detta. Krister ska filtrera ut det central (och även inkludera studentens roll att 
ansvara för sina texter) och maila till Ellie som ska publicera på tekniskfysik.se 
tillsammans med andra utbildningsmaterial. 

11. Maria och Isabelle har haft möte med höstens generaler och F-sektionens ordförande. 
Mötet var bra. Bl.a. tryckte vi på vikten att mottagningsschemat synkas mot IITF och att 
mottagningsinformation i god tid läggs på tekniskfysik.se. Nytt för i höst är även att viktiga 
regler runt mottagningen och sittningar också ska presenteras på vår webb.  

12. Rasmus punkt: Har inlett KMM-arbetet. 

13. Kristers punkt:  

a. Informerar om att alla doktorander på Fysik framöver måste genomgå en kurs om 
2x3 h för att få vara labbhandledare. 

b. Krister ska ge feedback till Jesper och Lisa om nästa läsår. 

c. Krister informerade om prefektens förslag runt co-op och vi diskuterade kort: Det 
är viktigt att inte bara enstaka profiler får möjlighet till co-op om detta skulle 
diskuteras vidare. Krister tar upp detta igen på ett framtida möte 

13.5 Nils punkt:  

 a. Nils ber Ellie snarast publicera materialet om exjobbsredovisning. 
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          b. Ska maila info till Krister om några grejer rörande Basåret. 

14. Marias punkt: 

a. Maria önskar att vi är tydligare på vår program-Canvas om hur lång tid vår 
handläggning kan ta och att det kan ta längre tid tunt semester/sommar/jul tex. 
Krister uppdaterar texten på Canvas. 

b. Maria ber kvalitetsamanuens att framöver alltid använda EduSign för 
signering av SR-protokoll. 

c. Maria tar bort den oanvända Teams-sidan för programledningen.  

15. Våra aktuella kvalitetsprojekt (IT-amanuens publicerar på 
https://tekniskfysik.se/arkiv/kvalitet/kvalitetsprojekt/):  

16. Vi diskuterade arbetsbelastningen.  

17. Amanuenserna har eget protokollfört möte inför varje ledningsgruppsmöte. IT-
amanuens mailar protokollet (enl. Word-mall) till Maria inför ledningsgruppsmötet.  
Inget möte hanns med denna gång. 

18. Övrigt: 

a. Vi diskuterade ifall vi borde göra vår egna rekryteringsposter tillgänglig också i 
svartvitt men vi beslöt att inte göra det då vi tycker det kommer se oproffsigt ut. 
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